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Motie: Datacentra en netcongestie
De Gemeente Rotterdam, in vergadering bijeen op 15 mei 2025 ter bespreking van het
agendapunt 7.S 'Netcongestiescan en Rotterdamse aanpak netcongestie'.

Constaterende dat:

• Netcongestie een ingewikkeld probleem is dat alle inspanningen vereist om op te
lossen;

• Datacentra een snelgroeiende sector vormen met een zeer hoge en vaak constante
energievraag;

• Er op dit moment een handvol datacentra in Rotterdam zijn';
• Binnen de huidige Rotterdamse Aanpak Netcongestie er nog geen specifieke aandacht

is voor de impact van datacentra op het elektriciteitsnet en netcongestie;

Overwegende dat:

• Het voor de lange termijn opslaan van grote hoeveelheden data in datacentra in
Rotterdam een grote stroomvraag heeft;

• De opkomst van Al, big data en andere energie-intensieve technologieën de
stroomvraag van datacentra verder zal doen toenemen;

• Het belangrijk is om als gemeente tijdig inzicht te verkrijgen in het huidige en
toekomstige energieverbruik van datacentra om grip te houden op netcongestie;

Verzoekt het college:

• Om bij de verdere uitwerking van de Rotterdamse Aanpak Netcongestie aandacht te
besteden aan de rol en impact van datacentra op het elektriciteitsnet;

• Met netbeheerders, marktpartijen en kennisinstellingen, in gesprek te gaan over de
wijze waarop datacentra kunnen bijdragen aan oplossingen voor netcongestie;

• Hierover uiterlijk Q2 2026 terug te koppelen aan de raad.
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En gaat over tot de orde van de dag.
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